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Rapport fra skytebanekontakten 2019. 
 

Sikkerhetsinspeksjonene har fortsatt et meget stort fokus fra DFS’ side. Flere og flere lag følger opp dette på en bra måte, 

men det er fortsatt noen som ikke gjør det. Det kan få økonomiske konsekvenser, bl.a. ved at laget ikke vil være berettiget 

til enkelte tilskuddsordninger. Det er både underlig og beklagelig at noen tør og vil la det være. Dersom uhellet skulle være 

ute, og det kan relateres til manglende sikkerhet som følge av manglende vedlikehold, vil det alltid være styret og/eller 

leder som blir stilt juridisk ansvarlig. Gjennomføring av sikkerhetsinspeksjoner har vært tema på ledermøtene i år, hvor 

skytebanekontakten signaliserte besøk til baneeierne for å friske opp rutiner, viktige fokusområder, etc..  

 

Sande tar fortsatt i mot overskuddsmasser for å bygge støyvoller, og er også i gang med bygging av nye standplasser. 

Larvik har fortsatt planer for videre utbygging på Åres. Holmestrand & Omegn er så smått i gang med planlegging av 

inndørs skytehall på Eplerød. Hedrum vurderer oppgradering til elektronikk i Bommestadhallen. Og Sem har kommet opp 

på prioritert liste for tildeling av miljøpakkemidler i 2020. 

 

Skytebanekontakten har i år: 

 -Deltatt på samling for skytebanekontakter 

 -Vært på besøk hos noen av lagene og veiledet om gjennomføring av sikkerhetsinspeksjoner. 

-Deltatt på 2 ledermøter 

-Vært på befaring hos Hedrum i Bommestadhallen. 

-Vært med på forberedelser for gjennomføring av Miljøpakka på Sem 

-Veiledet Hof i f.m. kontraktsspørsmål om samarbeid. 

-Vært i kontakt med DFS’ advokat ang. sikkerhet på Tønsberg’s bane. 

 

Kontakten med Politiet er fortsatt bra m.h.t. felles forståelse av lover og retningslinjer for vår virksomhet. I forbindelse med 

omstrukturering hos Politiet, jobbes det fortsatt med å få på plass en god oversikt over korrekt adressering av 

sikkerhetsinspeksjonene. 

 

Spillemidler 

Denne ordningen er uten tvil den beste muligheten vi har til økonomisk støtte, og vil uten særlig tvil få enda større 

betydning framover, siden det nå reduseres i tilskuddsordningene fra DFS. Til nå har lagene i Vestfold mottatt ca 8,5 mill. 

kr. i spillemidler. Alle som har søkt, har fått alt de har søkt om. 

  

Elektronikk 

Etter hvert som de forskjellige elektroniske anleggene nå har vært i bruk i noen tid, kommer også behovet for tilsyn og 

vedlikehold. Mange baneeiere er flinke, men dessverre syndes det stadig med dette. Det er svært viktig å få på plass gode 

rutiner for vedlikehold, som igjen sikrer at skytterne kan føle seg sikre på at deres resultat blir riktig registrert. Den største 

utfordringen er på 100m. For å sikre riktig registrering av cal. .22, må 100m-skivene til en hver tid følges nøye opp med 

ekstra tilsyn og godt vedlikehold. Dersom lagene opplever en eller annen form for dårlig service eller støtte fra 

utstyrsleverandører, eller spesielle svakheter, er det også viktig å vidererapportere om det, for om nødvendig å presse fram 

bedre løsninger og støtte. 

 

Samling for Skytebanekontakter 

Skytebanekontakten har deltatt på samling for skytebanekontakter på Gardermoen 15. - 16. mars. Hovedtemaet var som 

vanlig sikkerhet og inspeksjoner, men også viktigheten av å få på plass et oppdatert og riktig skytebaneregister. Dette 

pågår, men er ikke fullført. 

 

Andebu’s baner’ 

Det har blitt gjennomført besøk med gjennomgang av sikkerhetsinspeksjon og fokusområder i forbindelse med det. 

 

Hedrum’s baner 

Det har blitt gjennomført besøk med gjennomgang av sikkerhetsinspeksjon og fokusområder i forbindelse med det. 

 

I tillegg har det blitt gjennomført en befaring i Bommestadhallen, hvor det ble sett på muligheter for oppgradering til 

elektroniske skiver, publikumsvisning, m.m., og muligheten for å søke spillemidler. 

 

Hof’s baner 

Det har blitt gjennomført besøk med gjennomgang av sikkerhetsinspeksjon og fokusområder i forbindelse med det. 

 



I tillegg har det blitt diskutert viktige fokusområder i f.m. fornyelse av kontrakt med Horten Jeger & Fiskerlag om bruk av 

anlegget. 

 

Holmestrand og Omegn’s baner 

Skytebanekontakten har hatt samtaler ang. gjenåpning av 300m og opprydding av gjenngrodd frisiktsone. 

 

Laget fortsetter med planleggingen av ny innendørs skytehall, og fortsatt er det en løsning på Eplerød som er mest aktuell. I 

planleggingen inngår også å se på muligheter for samarbeid med andre foreninger.  

 

Det er en stor utfordring i forbindelse med instruksjons-  og  ungdomsarbeid, og ikke minst med tanke på rekrutering, å 

ikke ha et innendørsanlegg. Derfor har laget inngått en midlertidig avtale med Ramnes I.F. om trening innendørs i Fon. 

 

Hvarnes’ baner 

Det har blitt gjennomført besøk med gjennomgang av sikkerhetsinspeksjon og fokusområder i forbindelse med det. 

 

Det jobbes fortsatt med å finne en bedre løsning enn dagens, m.h.p. oppholdsrom i f.m. bruk av Hvarneshallen. 

 

Høyjord & Ramnes’ bane 

Det har blitt gjennomført besøk med gjennomgang av sikkerhetsinspeksjon og fokusområder i forbindelse med det. 

 

Laget har planlagt ferdig, og er klare for bygging av ny standplass, bedre tilpasset nytt elektronisk utstyr og dagens 

bruksmønster. 

 

Larvik’s baner. 

Planleggingen av bygging av ny 15m skytehall, i kombinasjon med nytt og større skytterhus ligger fortsatt litt i bero. Men 

det kommer. 

 

Nøtterø’s baner 

Det har blitt gjennomført besøk med gjennomgang av sikkerhetsinspeksjon og fokusområder i forbindelse med det. 

 

Sande’s baner 

I samarbeid med utbygger av nytt industriområde i Hanekleiva, er Sande fortsatt i gang med byggingen av enorme 

støyvoller bestående av overskuddsmasser, mot støyberørte naboer. Eksisterende standplasser er revet, og laget er i full 

gang med bygging av nye støydempede standplasser. Laget har søkt om 1 mill kr. i spillemidler til dette, og utbygger 

finansierer resten, sammen med dugnadsinnsats fra laget.  

 

Sem’s baner 

Det har blitt gjennomført besøk med gjennomgang av sikkerhetsinspeksjon og fokusområder i forbindelse med det. 

 

Sem’s anlegg har havnet på prioritert liste for Miljøpakkemidler i 2020. Skytebanekontakten har deltatt på møte med 

anleggssjef Per Jarle Kristiansen og teknisk konsulent Dag Rieber fra Skytterkontoret, og i tillegg vært med på å 

gjennomføre støymålinger sammen med Dag Rieber.  

 

Tønsberg’s baner 

Laget har, etter egen henvendelse, hatt representanter fra Skytterkontoret på befaring, herunder DFS’s advokat Sven 

Knagenhjelm. Formålet var å få avklart interne uenigheter om plikter og rettigheter, og ikke minst sikkerhet, i forbindelse 

med privat bygging av kortholdsbane inntil anlegget. DFS’s advokat har sendt anmodning til Politiet om å stenge 

kortholdsbanen og 300m-banen inntil disse blir utbedret slik at de tilfredsstiller alle krav i h.h.t. sikkerhetsforskriften. 

 

Våle’s baner 

Det har blitt gjennomført besøk med gjennomgang av sikkerhetsinspeksjon og fokusområder i forbindelse med det. 

 

Til slutt: 

 

Ingen bane har rett til evig liv. Men med langsiktig planlegging og en god kontrakt på grunn og/eller rettigheter, er i alle 

fall sannsynligheten for et langt liv tilstede. Og det er en forutsetning at anlegget er sikret i minst 30 år for å kunne nyte 

godt av aktuelle tilskuddsordninger, som for eksempel spillemidler. 

 

Vestfold flommer ikke over av alternativer til andre baneløsninger. Derfor er det særdeles viktig i et samlag som vårt å ta 

godt vare på det vi har. Det gjøres best med god dialog med grunneier, naboer, og ikke minst kommunen og politikerne. 

 



M.h.t. sikkerhetsinspeksjon, oppfordres alle lag til å implementere rutiner for gjennomføring og rapportering. En erfaring 

etter å ha besøkt 9 av anleggene i år, er at det svikter en del med rapporteringsarbeidet.Trolig er det i forbindelse med 

utskiftinger i styret at dette viktige arbeidet «glipper» hos enkelte. Husk at det alltid er baneeieren som har ansvaret for 

sikkerheten  – selv om Politiet har godkjent banen. 

 

Gjennom å ha et anlegg i forskriftsmessig stand, ha en grei økonomi, og et ryddig forhold til våre omgivelser, ligger mye til 

rette for et langt og behagelig liv på skytebanen. Men dette kommer ikke av seg selv. Det vil være utfordringer hele tiden. 

Og de må taes etterhvert som de kommer.  

 

Skytebanekontakten takker for godt samarbeid. 

 

 

Andebu, november -2019.      

 

------------------------- 

Sven-E. Idland 

Skytebanekontakt 


